Calculations of laser without inversion in cupper vapor
Abstract
The numerical simulation of copper laser gain and lasing without inversion has been made. The two problems were researched: 1) the usual laser without inversion on λ-configuration with incoherent pump on the transition 1-2 (λ = 325.0 nm) and strong monochromatic coherent field on transition 2 – 3 (λ = 510.6 nm); 2) coherent modulated strong field on λ=510.6 nm and lasing on transition 1-2 (λ = 325.0 nm) because new parametric polarization sources. The calculations with real experimental parameters for copper medium (N0 = 1018 cm-3) in special copper source were made.
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Расчет лазера без инверсии на парах меди
Аннотация
В работе было исследовано усиление без инверсии в лазере на парах меди. Были рассмотрены два случая: 1) усиление без инверсии в λ-схеме атома с некогерентной накачкой на переходе 1 – 2 (λ = 325.0 нм) и сильном монохроматическом когерентном поле на 2 – 3 (λ = 510.6 нм); 2) возникновение новых источников поля на частотах модуляции сильного поля (λ = 510.6 нм), на 1 – 2 действует пробное поле (λ = 325.0 нм). Проведены численные расчеты с реальными параметрами меди (N0 = 1018 см-3).
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